活動紀要

EVENTS AND ACTIVITIES

2016.09.27

監管局於荃灣區舉辦持牌人「聚焦小組」 會議,與出席的持牌人交流意見。

The EAA organises a focus group meeting with licensees in Tsuen Wan District and exchanges views with the attending licensees on their practice.





2016 · 10 · 25

監管局主席梁永祥太平紳士,SBS(左八)及行政總裁韓婉萍女士(右八),出席香港房地產代理業聯會舉辦的聯歡晚宴。

Chairman of the EAA, Mr William Leung Wing-cheung, SBS, JP, (eighth from left) and the EAA's Chief Executive Officer, Ms Ruby Hon Yuen-ping (eighth from right), attend the Celebration Dinner held by the Hong Kong Property Agencies Association.

活動紀要 EVENTS AND ACTIVITIES

2016.11.23

監管局接待來自中國房地產估價師與房地產經紀人學會(「中房學」)的代表團,雙方於會上交流意見。中房學的代表對香港物業市場的特色深感興趣,並與監管局就香港與內地在規管制度上的分別交流意見。

The EAA receives a delegation of the China Institute of Real Estate Appraisers and Agents. The delegates expressed their interest in



understanding the characteristics of property market in Hong Kong as well as the differences in regulatory systems between the Mainland and Hong Kong.

2016.11.29

監管局主席梁永祥太平紳士,SBS(右二)及規管及法律總監劉淑棻女士(左二)接受新城電台訪問,介紹 監管局的規管工作。二人亦與聽眾分享物業交易的相關知識及注意事項。



Chairman of the EAA, Mr William Leung Wing-cheung, SBS, JP, (second from right) and Director of Regulatory Affairs & General Counsel, Ms Eva Lau (second from left), are interviewed by Metro Radio to introduce the regulatory work of the EAA. They also share the knowledge and points-to-note on property transaction.

